



GAMA GÜÇ SİSTEMLERİ MÜHENDİSLİK VE TAAHHÜT A. Ş.

GAMA POWER SYSTEMS ENGINEERING AND CONTRACTING INC.

August, 19, 2011

19 августа 2011г.

LETTER OF REFERENCE/ПИСЬМО-ОТЗЫВ

Pursuant to the contract with "GAMA POWER SYSTEMS" in the year of 2011 "Sibtechenergo" JSC performed instruments calibration works as well as calibration of data & instrument channels at "Shaturskaya GRES-5" Shatura CCGT-400MW in Moscow region.

All the works were performed by qualified specialists timely and with proper quality. Besides, "Sibtechenergo" JSC has all necessary up-to-date equipment for execution of calibration works.

"GAMA POWER SYSTEMS" expresses many thanks for the works performed and is looking forward to further cooperation.

В 2011 году ОАО «Сибтехэнерго» по контракту с «GAMA POWER SYSTEMS» проводило работы по калибровке средств измерений и информационно-измерительных каналов на объекте «Шатурская ГРЭС 5» ПГУ 400МВт в г.Шатура, Московской области.

Все работы были выполнены квалифицированными специалистами качественно и в установленные сроки. Также ОАО «Сибтехэнерго» располагает всеми необходимыми современными приборами для выполнения калибровочных работ.

«GAMA POWER SYSTEMS» выражает благодарность за проделанную работу и надеется на дальнейшее сотрудничество.

Savas Karahan
Shatura Project CCGT-400MW Site Manager



Саваш Карахан
Руководитель строительной площадки
проекта ПГУ-400 в г. Шатура